
产品说明书(PG-SW2129A)

N·S 2充电握把-带底座

产品图示：

电源接口

充电状态指示灯

N·S 2 充电接口
N·S 2 充电接口

1.本产品适用于N·S 2Joypad充电使用。

2.握把上带有磁吸功能，当N·S 2Joypad靠近卡槽即可吸附在

握把上充电,带有充电状态显示灯，待机时显示蓝色，充电时显

示橙色，充满电时变为蓝色。

3.配备底座，不使用时可将握把放置在底座上收纳。

底座

底座 x1

产品特点：

1.将产品接入N·S 2 Dock原装底座，通过主机底座为产品提供

电源输入；

2.产品通电后，2个Joypad手柄插槽充电指示灯蓝色常亮；

3.将Joypad手柄插入任意插槽进行充电，充电时对应指示灯橙

色常亮，充满电对应指示灯蓝色常亮；

操作使用模式：

1.输入电压：DC 5V 
2.输入电流：1.0A

3.工作电流：420±50MA 

4.单个手柄充电电流：200mA 
5.手柄充电时间：约2.5-3.5小时 
6.充电电压：4.75V~5.25V 

产品技术参数：

1. 请不要把本产品在潮湿或高温地方存储。

2. 请不要敲击、摔打、刺穿或试图去分解本产品，以免对产品

    造成不必要的损害。

3. 非专业人员勿拆卸本产品，否则不在售后保修服务内。

4. 请勿随意丢弃本产品，须给有资质的机构回收。

5. 请勿用于其他非NS 2原装Joypad手柄充电。

注意事项：

产品清单：

握把 x1 说明书 x1 电源线 x1

Dock x1 Grip x1 User Manual x1 USB charging cable x1

Product Manual (PG-SW2129A)

Product Diagram:

Power Port

Charging Indicator

Charging Port Charging Port

1.This product is specifically designed for charging N·S 2 Joypad.
2.The grip features magnetic charging technology - simply bring the 
N·S 2 Joypad near the slot and it will automatically snap into place for 
charging.LED charging indicators clearly display status: blue for 
standby, orange while charging, and blue when fully charged.
3.A docking base is included for convenient storage of the grip when 
not in use.

Dock

Product Features:

1.Connect the product to the N·S 2 Dock original dock, which supplies 
power input to the product via the console dock.
2.After powering on, the charging indicator lights for both Joypad slots 
will stay solid blue.
3.Insert a Joypad into either slot for charging—the corresponding 
indicator will glow solid orange during charging and turn back to solid 
blue once fully charged.

Product Instructions:

1.Input Voltage: DC 5V
2.Input Current: 1.0A
3.Operating Current: 420±50mA
4.Single Controller Charging Current: 200mA
5.Controller Charging Time: Approx. 2.5–3.5 hours
6.Charging Voltage: 4.75V–5.25V

Product Technical Parameters:

1. Do not store this product in damp or high-temperature environments.
2. Avoid striking, dropping, piercing, or attempting to disassemble the 
product to prevent unnecessary damage.
3. Non-professionals should not dismantle the product; unauthorized 
disassembly voids the warranty.
4. The product contains electronic components (such as capacitors) 
and must not be discarded carelessly—dispose of it through certified 
recycling facilities.
5. Do not use this product to charge controllers of other models.

Notes:

Product List:

With Detachable Dock
Charging Grip 


